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The 19th Pacific Rim International Conference on Artificial Intelligence

Thank you for choosing Juss Hengshan Hotel,we are pleased to confirm your reservation as follows:
感谢选择久事衡山大酒店，请填写如下预订信息：
	

	Guest Name
客人姓名
	Arrival Date
入住日期

	Departure Date
离店日期
	Room Type
房间类型

	Daily Rate
每日价格

	Please Check
请勾选


	
	
	
	Premier Queen/Twin 豪华大/双床房
	600 CNY Net
	

	
	
	
	Deluxe Queen/Twin 高级豪华大/双房
	700 CNY Net
	

	
	
	
	Executive Club Queen/Twin 行政大/双床房
	800 CNY Net
	



Your contact information您的联系方式 ：
[bookmark: page_total][bookmark: page_total_master0]Terms & Conditions     条款及细则
· Please note that any change in length of stay or date of your reservation may result in a rate change.
· 请注意预订日期或日数更改可能导致房价的变化。
· Cancellation must be received 24 hours in advance; 12pm one day before arrival (local hotel time) unless otherwise stated
· 取消预订必须提前24小时，于入住前一天中午12时之前 （酒店当地时间）通知酒店，除非有另外声明。
· Guaranteed reservations cancelled less than 24 hours; after 12pm one day before arrival (local hotel time) will be subject to the first night penalty charge to your credit card or forfeiture of deposit
· 取消担保预订必须提前24小时，于入住前一天中午12时之后（酒店当地时间）通知酒店取消预订的，信用卡将会被刷取此预订的首晚房费或押金被没收收。
· Credit card guarantee or prepayment is required for all reservations. Otherwise, hotel reserves the final right to hold the reservations till 6pm only without prior notice
客房预定必须以信用卡担保或预付款。否则，房间只将被保留到入住日晚上6点，怒不另行通知。

Should you have any further requirements that we can assist you with,please do not hesitate to contact us on Telephone:
+86 13636632577 or email: jessicaxu924@163.com  
如您有其它任何需求，请随时联系酒店负责人徐小姐，联系电话：13636632577 或发送邮件至 jessicaxu924@163.com 。
 
Thank you for choosing to stay at Juss Hengshan Hotel.We Look forward to welcoming you.
非常感谢您选择入住久事衡山大酒店，我们期待着您的光临。
 



516 HENGSHAN ROAD, SHANGHAI, 200030, CHINA  中国上海市衡山路516号   邮编:200030
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